
یکی از کارکنان آبفا روستایی خوزستان، ضمن اشاره به مشکلات 
وضعیت  از  مسئولان  گفت:  همکارانش،  و  خود  ای  بیمه  و  مالی 
آبفا  کارکنان  از  یکی  نمی کنند.  پیگیری  ولی  دارند  خبر  ما  فعلی 
همه  گفت:  شرکت  این  مشکلات  خصوص  در  استان  روستایی 
از  و  کردند  دریافت  حقوق  گذشته  سال  پایان  تا  فقط  کارکنان 

مطالبات سال جاری، هیچ کدام پرداخت نشده است.
آبفا روستایی و  منابع،  یکپارچه سازی  با طرح  بود  بنا  او می گوید: 
شهری ادغام شوند تا پرداختی کارکنان شرایط بهتری پیدا کند اما 
با این کار وضعیت وخیم تر شد و همه کارکنان از لحاظ مالی در 
مضیقه هستند و بعضاً خارج از زمان کاری برای امرار و معاش و 
حقوق های ناچیز کار می کنند، حتی بعضی از همکاران به خاطر 
فشارهای مالی و برای رفع گرفتاری و بدهی هایی که دارند مجبور 

به فروش ماشین زیر پایشان شدند.
 ۲ از  بیش  و  نداریم  درمانی درستی  بیمه  عنوان کرد:  کارگر  این 
سال هست که حق بیمه به ما پرداخت نشده است و حالا جدیداً 
اعلام کردند با پرداخت حق بیمه "دی" از جیب خودمان هزینه 
تا هزینه های  ارائه بدیم  را به شرکت  بعد فاکتور هزینه  کنیم و 
صورت گرفته پرداخت شود اما وقتی هیچ گونه حقوق و دریافتی تا 
الآن نداشته ایم با کدام پول حق بیمه پرداخت کنیم؟ وقتی که از 
عهده خرج و مخارج زندگی بر نمی آییم، چطور میتوانیم حق بیمه 

پرداخت کنیم؟
باوجود اینکه از این شرایط در سختی و گرفتاری هستیم اما ذره ای 
از خدمت به مردم روستا عقب نشینی نکرده ایم، الآن چهار سال 
هست که سنوات پرداخت نشده و مسئولان هم از وضعیت فعلی 

آبفا روستایی خبر دارند ولی متاسفانه پیگیری نمی کنند.
او تأکید کرد: حدود یک ماه پیش بعد از گذشت این همه مدت، 
حقوق ماه های بهمن و اسفند سال گذشته، پرداخت شد آن هم نه 

به طور یکجا، بلکه در مدت 3 هفته واریز کردند.
او در ادامه گفت: در حال حاضر هیچ یک از کارکنان دفترچه بیمه 
درمانی ندارند و مراکز درمانی هم حاضر به پذیرش "بیمه آرمان" 

نیستند و باید هزینه های درمان را به صورت آزاد پرداخت کنند.
این کارگر آبفا به زیر پوشش پیمانکار رفتن هم مورد نقد قرار داد 
اشتباه است و  این طرح و ساماندهی اساسا"  اعتقاد داشت که  و 
ضمن بیان این پرسش که چرا نیروهای طرحی با این همه سبقه 
کاری، باید زیر نظر پیمانکار قرار بگیرند، این امر را تنزل شغلی 

استدلال کرد.

انگیز سقوط  از تکرار داستان غم  ابراز تاسف  با  شبیب جویجری 
کودکان در فاضلاب های جمع شده در برخی مناطق، اظهار کرد: 
کودکی که روز گذشته با سقوط در جوی روباز کوی سیاحی اهواز 
جان خود را از دست داد سومین کودکی است که قربانی سقوط در 

جوی روباز و یا فاضلاب این منطقه می شود.
نماینده سابق مردم اهواز با ابراز تاسف از تکرار داستان غم انگیز 
سقوط کودکان در فاضلاب های جمع شده در برخی مناطق، اظهار 
کرد: کودکی که روز جمعه با سقوط در جوی روباز کوی سیاحی 
قربانی  که  است  داد سومین کودکی  از دست  را  اهواز جان خود 
با  شود.وی  می  منطقه  این  فاضلاب  یا  و  روباز  جوی  در  سقوط 
بیان اینکه معضلات فاضلاب جزء روزمرگی های مردم اهواز شده 
است، افزود: مسئولان آب و فاضلاب با عمل نکردن به وظایف 
و تعهدات خود در مناطق درگیر فاضلاب یک محله و یک شهر 

را عزادار کرده اند.
جویجری گفت: اکنون در پیک التور هستیم و قطعا با ادامه این 
روند خطر جدی سلامتی و زندگی مردم را تهدید و بیماری های 
پوستی، عفونی و… در کمین اهالی این مناطق است.جویجری 

با بیان اینکه وعده های مسئولان استانی مانند مُسکن است که 
به واسطه آن مردم را نسبت مطالبات برحق خود آرام کنند، عنوان 
از اختصاص ۱۰۰  استاندار خوزستان  امسال  اوایل خردادماه  کرد: 
میلیون یورو به دستور مقام معظم رهبری و از محل صندوق توسعه 
ملی برای حل مشکل آب و فاضلاب اهواز خبرداد اما تا کنون نه 

طرحی و نه برنامه ای در بحث فاضلاب در اهواز اجرایی شد.
با  رهبری  معظم  مقام  اینکه  تاکید  با  اهواز  مردم  سابق  نماینده 
چنین  شده  آغاز  پروژه های  و  گرفته  صورت  کار های  به  اشراف 
به  ناظر  رهبری  دستور  کرد:  عنوان  کرده  صادر  را  دستوری 
را  استفاده  کمال  رهبری  ویژه  دستور  این  از  باید  و  است  آینده 
برد. جویجری بیان کرد: دستور مقام معظم رهبری مبنی بر حل 
مشکل فاضلاب اهواز به هر طریق ممکن و با سرعت زیاد باید از 

محل اعتبار ویژه اجرا می شود. 
نمایندگی  بانک جهانی در دوران  اعتبار  پیگیری  به  اشاره  با  وی 
خود که برای حل مشکل فاضلاب اهواز اختصاص داده شد، گفت: 
میلیون دلار  پروژه ای، ۱۴۹  ذیل  بانک جهانی  چند سال گذشته 
و  شیراز  اهواز،  شهرهای  فاضلاب  و  آب  تکمیل  و  اصلاح  برای 

جز  اعتبار  آن  از  خبری  تاکنون  اما  داد  اختصاص  دیگر  شهر  دو 
صحبت های متعارض در دسترس نیست.

شفاف  راستای  در  امر  متولیان  :امیدوارم  داشت  اظهار  جویجری 
سازی و تسلی خاطر مردم شریف کوی سیاحی و دیگر مناطق کم 
برخوردار شهرستان ضمن تشریح پروژه های در دست اقدام، زمان 
روزشمار  بصورت  دیگران کلانشهرها  را همانند  ها  پروژه  اجرای 
این  قرار دهند،  انذار  در  روئیت عموم مردم  در شناسه ای جهت 
مهم ضمن احترام به حقوق شهروندی مردم باعث بالا بردن حس 

مسئولیت پذیری مجموعه و مدیران متولی هم خواهد شد.
وی با تاکید بر اینکه وضعیت فاضلاب همه مناطق حاشیه اهواز 
نگران کننده است و نیاز به اعتبارات و برنامه اساسی دارد، گفت: 
مسئولانی که تلاقی شبکه آب و فاضلاب را تکذیب میکنند قطعا” 
این  در  شده  جمع  و  شده  رها  های  فاضلاب  منکر  توانند  نمی 
مناطق باشند. جویجری عنوان کرد: یقینا وضعیت موجود شایسته 
مردم شریف و شهیدپرور اهواز نیست؛ اصلاح شبکه فاضلاب اهواز 
با  بلکه یک کار جهادی و  اعتبارات نیست  نیازمند بودجه و  تنها 

عزم ملی می طلبد.

کمبود تجهیزات، لایروبی نشدن زهکش ها و کانال های کشاورزی، 
نبود نظارت بر تقسیم سهمیه کود و سم شیمیایی و آب از جمله 
که  است  این شهرستان  کشاورزی  بخش  روزهای  این  مشکلات 

اعتراض دهقانان گتوندی را به دنبال داشته است.
در این میان اداره جهاد کشاورزی گتوند هم فعلا مدیر ندارد و این 

مساله نیز مزید بر علت شده است.
بخش کشاورزی شهرستان گتوند با بیش از3۲ هزار هکتار اراضی 
آبی و دیم این روزها حال و روز خوبی ندارد و با وجود تلاش شبانه 
روزی کشاورزان در تولید محصولات،مشکلات زیادی گریبانگیر این 

بخش مولد شده است.
از سویی اداره جهاد کشاورزی شهرستان گتوند بیش از سه ماه است 
مدیر ندارد و به گفته کشاورزان اختلاف نظر بین مسئولان انتصاب 
مدیر برای این اداره را به تاخیر انداخته است که این مشکل به بخش 

کشاورزی گتوند خسارت مضاعفی وارد کرده است. 
زراعتکار  ابوالقاسم  ماموریت  پایان  از  ماه  سه  از  بیش  گذشت  با 
مدیر قبلی جهاد کشاورزی گتوند و با وجود اینکه این شهرستان 
جهاد  اداره  است  مواجه  کشاورزی  بخش  در  زیادی  مشکلات  با 
این  بلاتکلیفی  سویی  از  ندارد.  متولی  شهرستان  این  کشاورزی 
داشته است. در  دنبال  به  را  این منطقه  اعتراض کشاورزان  اداره 
چند ماه گذشته اعتراض زیادی از سوی کشاورزان گتوند نسبت 

به عملکرد نامناسب اداره جهاد کشاورزی این شهرستان صورت 
این  به  رسیدگی  در  تسریع  گتوندی خواستار  و کشاورزان  گرفت 

وضعیت شدند.
جمعی از کشاورزان شهرستان گتوند در نشست بررسی مشکلات 
صاحب  مسجد  در  شهرستان  این  فرماندار  با  کشاورزی  بخش 
اداره جهاد کشاورزی گتوند  از بلانکلیفی  الزمان)عج( شهر گتوند، 
مشکلات  همچنین  اداره  این  برای  جدید  مدیر  نشدن  منصوب  و 

کشاورزی این منطقه انتقاد کردند.
کشاورزی،  اراضی  آب  و  شیمیایی  کود  توزیع  در  نظارت  نبود 
تحویل حواله کود بدون داشتن موجودی، وضعیت نامناسب کانال 
های آبیاری درجه ۲ و3 ، لایروبی نشدن زهکش ها و کانال ها، 
کمبود تجهیزات کشاورزی، نبود صنایع تبدیلی و سردخانه نگهداری 
محصولات، ضعف نظارت بر خدمات کشاورزی ، ورود ضعیف این 
اداره به اراضی یک هزار و صد هکتاری پادگان شهید باغبانی، نبود 
سامانه منظم ثبت محصول مهمترین مشکلات مطرح شده از سوی 

کشاورزان در این نشست بود.
مشکلات  به  نشست  این  در  گتوند  شهرستان  کشاورزان  از  یکی 
موجود در این بخش اشاره کرد و گفت: چرا بعد از گذشت چند ماه 

تاکنون وضعیت مدیر این اداره مشخص نشده است.
تعدادی دیگر از کشاورزان نیز به عادلانه نبودن و نحوه نامناسب 

توزیع کود و سم بین کشاورزان گتوند انتقاد کردند و اظهار داشتند: 
جهادکشاورزی شهرستان گتوند نظارتی بر توزیع این نهاده ها ندارد.

یکی از اهالی شهرستان گتوند نیز علت تاخیر چند ماهه و تعلل در 
معرفی ریاست جدید اداره جهاد کشاورزی را خواستار شد و گفت: 
طولانی شدن روند معرفی مدیر جدید برای جهاد کشاورزی گتوند 
در این شرایط سخت اقتصادی و کرونا چه توجیهی دارد.وی تسریع 
در تعیین مدیری متعهد، متخصص و توانمند برای تصدی مدیریت 

جهاد کشاورزی گتوند را خواستار شد.
فرماندار شهرستان گتوند نیز در این نشست گفت: به علت اینکه 
کشاورزی شغل اصلی مردم شهرستان گتوند است باید مدیری قوی 

و متخصص برای این اداره انتخاب شود.
عبدالرضا احسانی نیا با بیان اینکه پیگیر انتصاب مدیر جدید برای 
تا  است  این  بر  افزود: تلاش  گتوند هستیم  کشاورزی  جهاد  اداره 
مدیری توانمند و متعهد برای ریاست این اداره انتخاب شود تا بتواند 

مشکلات این بخش را رفع کند.
گندم، جو، لیمو، انگور، ذرت، بادمجان، خیار، یونجه، سبزی، کلم، 
کاهو، فلفل، هندوانه، خربزه، هویج، گوجه، سیب زمینی، پیاز، ماش و 

لوبیا از مهمترین محصولات کشاورزی گتوند می باشند.
هکتار  هزار  از سطح 3۲  انواع محصولات کشاورزی  تولید  میزان 

اراضی آبی و دیم شهرستان گتوند حدود ۴۶۰ هزار تن است.

اجرای  روند  از  انتقاد  با  مجلس  در  آبادان  مردم  نماینده  مولوی 
پاسخ  باید  خوزستان  استان  مدیریت  گفت:  عمرانی،  پروژه های 
برای  قبلی،  عمرانی  پروژه های  تکلیف  تعیین  بدون  چرا  دهد 
اجرای پروژه های جدید توافقنامه امضا می کند. سیدمحمد مولوی 
آبادان، اظهار کرد:  اجرای پروژه های عمرانی در  از روند  انتقاد  با 
اند و  نیمه کاره رها شده  چندین پروژه عمرانی در سطح منطقه 
مردم آسیب های جدی از این موضوع دیده اند.وی افزود: با وجود 
اینکه پروژه جاده اروندکنار – آبادان، جاده کمربندی قفاص و ... 
پروژه های است که سالهاست به بهانه کمبود اعتبارات نیمه کاره 
مانده اند اکنون شاهد تعریف پروژه های جدیدی در منطقه هستیم.

نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی با طرح این سوال 
از مدیریت استان مبنی بر اینکه چرا نسبت به تکمیل پروژه های 

نیمه کاره اقدامی صورت نمی گیرد، گفت: چرا بدون تعیین تکلیف 
پروژه های عمرانی، برای اجرای پروژه جدید توافقنامه جدید امضا 
جدید  پروژه های  اجرای  با  مخالفتی  ما  افزود:  مولوی  می کنید. 
اما زمانی که رئیس جمهور ابلاغ می کند پروژه های نیمه  نداریم 
تکمیل  زمان  تا  جدید  پروژه های  اجرای  از  و  شوند  تکمیل  کاره 
در  را  موضوع  این  عکس  چرا  شود  خودداری  موجود  پروژه های 
منطقه شاهد هستیم. وی بیان کرد: با توجه به مدت زمان باقی 
مانده تا پایان دولت فعلی منطق حکم می کند پروژه های بر زمین 

مانده تکمیل و از تحمیل پروژه های جدید خوداری شود.
مولوی افزود: قطعاً با توجه به شرایط مالی و اعتباری موجود کشور 
امکان تکمیل و به سرانجام رساندن پروژه های جدید وجود ندارد.

وی عنوان کرد: اولویت بندی پروژه ها حلقه مفقوده امروز در ساختار 
مدیریتی استان است که باید بیش از پیش به آن توجه شود تا از 
اتلاف منابع مالی و بی سرانجام کارها و پروژه ها خودداری شود.

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  نائب 
به  رسیدگی  برای  که  جلسه ای  در  متاسفانه 
مشکلات نیشکر هفت تپه در مجلس گرفته شد، 
جواب قانع کننده ای از طرف متولیان گرفته نشد.

علی نیکزاد نائب رییس مجلس شورای اسلامی در 
به سبب بی تدبیری  اظهار کرد:  جمع خبرنگاران 
هفته  اوایل  افتاد  اتفاق  خصوصی سازی  در  که 
نماینده   3 و  شوش  شهرستان  نماینده  جاری 
عضو کمیسیون اصل ۹۰ مجلس در بین کارگران 

شرکت کشت وصنعت هفت تپه حاضر شدند.
وی افزود: در همین راستا روز گذشته جلسه ای 
با حضور نمایندگان  در مجلس شورای اسلامی 
استانداری  بازرسی،  دیوان محاسبات، اطلاعات، 
تأمین  خصوصی سازی،  بخش  خوزستان، 
کشت وصنعت  شرکت  کارگران  و  اجتماعی 

هفت تپه برگزار شد.
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  نائب  

جواب  شد  برگزار  که  جلسه ای  در  متأسفانه 
و  نشد  گرفته  متولیان  طرف  از  قانع کننده ای 
دارند  امروز  که  منشی  و  روش  با  توأم  کارگران 

در جایگاه حق ایستاده اند چراکه این نظام و کشور 
را دوست دارند اما خواستار احیای شرکت کشت و 

صنعت نیشکر هفت تپه هستند.

بخش خصوصی  در  که  کسانی  داد:  ادامه  وی 
و  اهلیت  حاضر  درحال  و  شده اند  حاضر 
شایستگی آن ها رد شده باید طبق قانون مورد 

برخورد قرار گیرند.
روز  در  جلسه ای  برگزاری  کرد:  بیان  نیکزاد 
بیمه  تمدید  رئیس جمهور،  اول  معاون  با  دوشنبه 
تامین اجتماعی کارگران تا پایان سال و مشخص 
کردن زمان کشت توسط استاندار خوزستان تا روز 
چهارشنبه که مجدداً جلسه ای برگزار خواهد شد، 

جمع بندی کلی از نتایج جلسه برگزار شده است.
کشت  مسئله  شدن  مشخص  کرد:  بیان  وی 
بخش  رئیس  سوی  از  هفت تپه  صنعت  و 
علیه  که  اقداماتی  رد  و  کشور  خصوصی سازی 
از  آن ها  شدن  اخراج  جمله  از  معترض  کارگران 
مواردی  سایر  از  گرفته،  صورت  کارشان  محل 
شرکت  مشکلات  رسیدگی  جلسه  در  که  است 

کشت وصنعت نیشکر هفت تپه مصوب شد.
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وزیر بهداشت : 
وضعیت خوزستان مطلوب است

اینکه  بیان  با  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
مجموعه کادر درمان در خوزستان در گرمای بسیار شدید 
گفت:  سرگذاشته اند،  پشت  کرونا  با  مقابله  در  سختی  ایام 
شرایط  از  گذشته  به  نسبت  استان  این  وضعیت  امروز 

مطلوب تری برخوردار است.
سعید نمکی در آیین بهره برداری از پروژه های چهارده گانه 
اورژانس پیش بیمارستانی و مدیریت حوادث دانشگاه علوم 
پزشکی اهواز که به صورت ویدیو کنفرانس برگزار شد، بیان 
کرد: خدا را شاکر هستم که در تمام این مدت به صورت 
مدام در کنار مجموعه کادر درمان خوزستان قرار داشتیم و 
به شکل های مختلف وضعیت را مورد بررسی قرار می دادیم.

وی ادامه داد: همکاران ما در وزارت بهداشت در سفرهای 
مختلفی که به خوزستان داشتند، وضعیت و روند مدیریت 

این بیماری را بررسی و گزارش می کردند.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه نقطه 
در  عزیز  که شهدای  است  یادآور عظمتی  خوزستان  نقطه 
این آب و خاک خلق کرده اند، افزود: خوزستان امروز از بلیه 
کرونا دورتر شده و این شرایط مطلوب، با تلاش و کوشش 

کادر درمان این استان به دست آمده است.
نمکی، به ایثارگری و جانفشانی  مجموعه درمان و اورژانس 
اشاره  مقدس  دفاع  دوران  مجروحان  جابه جایی  در  کشور 
 کرد و گفت: برخود لازم می دانم به شهدایی که در این راه 

جان خود را در مناطق جنگی از دست دادند درود بفرستم.
پزشکی  علوم  دانشگاه  اورژانس  مجموعه  پروژه های  وی 
اهواز را به عنوان زیرساخت هایی مناسب برای خدمت رسانی 
این  امیدواریم  داد:  ادامه  و  دانست  خوزستان  مردم  به 
خوزستان  مردم  نیاز  مورد  خدمات  از  بخشی  زیرساخت ها 

را فراهم کند.
در حاشیه بهره برداری از ۱۴ پروژه اورژانس دانشگاه علوم 
دانشگاه  بیمارستانی  پیش  اورژانس  تمبر  از  اهواز،  پزشکی 

علوم پزشکی جندی شاپور اهواز رونمایی شد.

رئیس محیط زیست شوشتر :
آتش سوزی جنگل کرائی مهار شد

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شوشتر از مهار یک فقره 
منطقه  محدوده  کاشت  دست  جنگل های  در  آتش سوزی 

حفاظت شده کرائی این شهرستان خبر داد.
بهروز نجاتی در این خصوص اظهار کرد: این آتش سوزی 
در نزدیکی روستای درب خزینه و جنگل های دست کاشت 
منابع طبیعی در محدوده منطقه حفاظت شده کرائی رخ داد.

وی افزود: این آتش سوزی به همت و تلاش محیط بانان، 
اهالی منطقه و نیروهای منابع طبیعی شوشتر پس از چهار 
ساعت مهار شد که متأسفانه در این آتش سوزی ۶ هکتار 

از جنگل سوخت.
آتش  سرایت  آتش سوزی  این  وقوع  عامل  گفت:  نجاتی 
ناشی از سوزاندن عمدی کاه و کلش اراضی کشاورزی در 
هویت  گرفته  صورت  بررسی های  از  پس  که  بود  اطراف 
کرائی  شده  حفاظت  منطقه  شد.  شناسایی  خاطی  شخص 
جنوب  کیلومتری   3۵ در  هکتار  هزار   ۶۰ بالغ بر  وسعتی  با 
شرقی شهرستان شوشتر قرار دارد و مهم ترین زیستگاه قوچ 

و میش در استان خوزستان محسوب می شود.

رئیس سازمان صمت خوزستان :
اوضاع لوازم بهداشتی خوب است

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان از فعالیت 
زمینه  در  استان  در  بهداشتی  کالای  تولیدی  واحدی   ۲۰

مقابله با کرونا خبر داد.
و  گذشته  سال  اسفندماه  از  کرد:  اظهار  نظری  امیرحسین 
واحدهای  خوزستان  استان  در  شد  تلاش  کرونا  شیوع  با 
کننده،  ضدعفونی  مواد  جمله  از  بهداشتی  لوازم  تولیدی 
حوزه  در  خوزستان  تا  شود  اندازی  راه  ماسک  و  دستکش 
تامین این کالاها بی نیاز باشد. در حال حاضر نیز ۲۰ واحد 
زمینه  در  کننده  ضدعفونی  مواد  و  بهداشتی  کالای  تولید 

مقابله با کرونا در استان در حال فعالیت هستند.
و  خصوصی  بخش  همکاری  با  امر  این  افزود:  وی 
حال  در  و  است   شده  محقق  خوزستانی،  تولیدکنندگان 
وضعیت  در  بهداشتی  کالاهای  تامین  در  خوزستان  حاضر 

خوبی قرار دارد.
همکاری  با  داد:  ادامه  خوزستان  صمت  سازمان  رئیس 
واحدهای  فعالیت  مجوز  خوزستان  داروی  و  غذا  معاونت 
تولیدی کالاهای بهداشتی در کمترین زمان در این شرایط 
بحرانی صادر شد تا مردم در تامین این کالاها با مشکلی 

مواجه نشوند.
ماسک سه لایه،  تولیدی  واحدهای  این  کرد:  بیان  نظری 
لباس یکسره پزشکی،  یکبار مصرف پلاستیکی،  دستکش 
دست،  کننده  ضدعفونی  محلول  و  ژل  اتانول،  الکل 
ضدعفونی کننده محیط و مایع دست شویی تولید می کنند.

مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان :
اماکن آبی باز گشايي مي شوند

مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان از بازگشایی اماکن آبی 
استان در شهرهای سفید خبر داد.

افشین حیدری  اظهار کرد: باتوجه به خروج استان از وضعیت 
قرمز و هشدار طی صحبتی که با استاندار داشتیم، مقرر شد 
با  با رعایت پروتکل های بهداشتی و  اماکن آبی خوزستان 
هماهنگی دانشگاه علوم پزشکی نسبت به بازگشایی و ارائه 

خدمات به همشهری ها و هم استانی ها اقدام کنند.
وی تاکید کرد: اماکن آبی در شهرهایی که از وضعیت قرمز 

و هشدار خارج شده اند، حق بازگشایی دارند.
مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان گفت: به عنوان متولی 
ورزش خوزستان از تمام سرمایه گذاران بخش خصوصی در 
حوزه ورزش که طی چند ماه گذشته با ستاد مبارزه با کرونا 

همکاری داشته اند، تشکر می کنم.
مجموعه ها،  کرونا،  ویروس  شیوع  با  کرد:  عنوان  وی 
به شدت  استان  ورزشی مختلف  و  آبی  اماکن  و  باشگاه ها 
متضرر شدند که امیدوارم با تدبیری که دولت برای حمایت 
مجموعه های  این  دارد،  کرونا  دوران  آسیب دیدگان  از 

ورزشی نیز حمایت شوند.

نائب رئیس مجلس شورای اسلامی :

مدیرعامل شرکت آبفا خوزستان :حق با کارگران هفت تپه است
اولین پکیج تصفیه

 فاضلاب در بهبهان افتتاح شد
تصفیه  پکیج  اولین  گفت:  خوزستان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 
در  تکنولوژی  نانو  بیو  هیبرید  روش  به  پیشرفته  فاضلاب 

شهرستان بهبهان افتتاح شد.
صادق حقیقی پور درخصوص افتتاح اولین پکیج تصفیه فاضلاب 
پیشرفته در شهرستان بهبهان اظهار کرد: پکیج تصفیه فاضلاب 
پیشرفته با ظرفیت ۲۵۰ متر مکعب در شبانه روز به منظور 
تصفیه فاضلاب خانگی در محدوده شهری بهبهان وارد مدار 

بهره برداری شد.
وی افزود: این تصفیه خانه توسط شرکت دانش بنیان سورین 
داده افزار اروند که یکی از شرکت های متخصص و بومی هست 

اجرایی شده است.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان گفت: روش تصفیه 
در این پروژه در نوع خاص و منحصر بفرد است و سیستم تصفیه 
خانه به روش هیبرید بیو نانو تکنولوژی است. وی تصریح کرد: 
این پروژه برای اولین بار در استان خوزستان به جهت ساماندهی 

بهداشتی و حفظ محیط زیست برنامه ریزی شده است.
حقیقی پور به مزایای این پروژه اشاره کر و گفت: این سیستم 
تصفیه فاضلاب نیاز به اپراتور بهره برداری ندارد، فاقد بو، فاقد 
لجن رسوب شده و سیستم گندزدایی به این تصفیه خانه به 

روش ازن زنی است.
وی عنوان کرد: به یکی از محاسن قابل توجه این پکیج قابلیت 
جابه جایی در مناطق شهری است و از پساب خروجی این 
تصفیه خانه بمنظور آبیاری فضای سبز وقف برنامه های سازمان 
مشکلات  به  توجه  با  و  کرد  استفاده  می توان  محیط زیست 
شهرداری ها در تامین آب فضای سبز در فصل تابستان می تواند 

کمک شایانی به تامین آب فضای سبز داشته است.

مدیرعامل توزیع برق اهواز :
خاموشی 3۲ درصد کاهش داشته است

 3۲ کاهش  از  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
درصدی خاموشی در شهر اهواز از سال ۹۶ تاکنون خبر داد.

تعداد  تاکنون  امسال  ابتدای  از  کرد:  اظهار  کریمی  حسن 
کلیدهای گازی نصب شده در شبکه برق اهواز به ۶۰۰ دستگاه 
رسیده است و همچنان روند نصب این کلیدهای گازی ادامه 
خواهد داشت. وی افزود: این کار با هدف افزایش پایداری و 
قدرت مانور شبکه برق شهر اهواز انجام می شود تا کمتر شاهد 

خاموشی در شبکه باشیم.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز تصریح کرد: توسعه 
هر کشور نیازمند تامین زیرساخت ها و آموزش های همگانی 
توسعه  به  نیز  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  در  و  است 

زیرساخت ها و آموزش مدیریت مصرف توجه شده است.
کریمی گفت: چشم انداز ۹۹ دقیقه خاموشی در سال به ازای هر 
مشترک در دستور کار قرار دارد و در تلاش هستیم به این مهم 
دست پیدا کنیم. مدیرعامل برق اهواز خاطرنشان کرد: همچنین 
از ابتدای امسال تاکنون ۷۰۰ دستگاه کلید گازی غیرقابل قطع 
در سطح شبکه توزیع برق اهواز نصب شده که از این تعداد، 

۱۴۲ دستگاه قابلیت کنترل از راه دور دارند.
وی افزود: در راستای به روزرسانی شبکه برق شهر اهواز از سال 
۹۶ تاکنون ۷3 هزار مقره سیلیکونی و ۲۴ هزار کت اوت فیوز 
نیز تعویض شده است که حاصل تمام اقدامات انجام شده روی 
شبکه، کاهش 3۲ درصدی خاموشی در شهر اهواز بوده است.

معاون سازمان آب و برق خوزستان :
۹۰ درصد تالاب هورالعظیم آب دارد

معاون مطالعات جامع منابع آب سازمان آب و برق خوزستان 
گفت: بیش از ۹۰ درصد تالاب هورالعظیم آب دارد و چنین 
وضعیتی در این فصل بی سابقه است. فراز رابعی با اعلام این 
مطلب افزود: بر اساس تحلیل تصاویر ماهواره ای بالغ بر ۹۲۹.3 
کیلومتر مربع معادل ۹۰ درصد تالاب هوارالعظیم آبدار است. 
۶۶.۴ درصد سطح تالاب پوشیده از آب، 3۴۱.۷ کیلومترمربع 
معادل ۲۴.۴ درصد پوشیده از گیاه و تنها ۱۲۸.۷ کیلومتر مربع 

معادل ۹.۲ درصد پوشیده از خاک و خالی است.
وی ادامه داد: در پی انتشار اخباری مبنی بر وجود مشکل کمی 
آب در تالاب بین المللی هورالعظیم، حدود ۱3 آبراهه فرعی 
شاخه های هوفل و نیسان، مانند اسبعیه، عبیاوی، دبیه بالا، 
دبیه پایین، ساهندی، سعیدیه و رفیع که در انتهای کرخه به 

هورالعظیم منتهی می شوند، مورد بررسی قرار گرفت.
رابعی تصریح کرد: بررسی ها نشان داد که این آبراهه ها آبدار 
بوده و جریان آب مناسبی به سمت هور برقرار است و سطح 
کلیه مخازن شماره یک، دو، سه، چهار و پنج آبدار است که 

تصاویر ماهوره ای نیز همین موضوع را تایید می کند.
وی عنوان کرد: این وضعیت در این فصل بی سابقه بوده و 
ناشی از برنامه ریزی دقیق خروجی سد در سال گذشته و ابتدای 
امسال در اسفند و فروردین ماه است که باعث آبگیری کامل 

تالاب هورالعظیم شده است.

در مرکز شهر اهواز ؛
۱۷ واحد ضايعاتی پلمپ شد

به گزارش اداره ارتباطات سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
شهرداری اهواز بهروز شیری معاون ساماندهی مشاغل شهری 
گفت: این سازمان بنا به وظیفه قانونی و به موجب بند ۲۰ ماده 
۵۵ قانون شهرداری ها موظف است با مشاغلی که آلودگی و 

ایجاد مزاحمت داشته برخورد نموده و آن ها را پلمپ نماید.
در همین راستا وی گفت: به منظور جلوگیری از شیوع بیماری 
کرونا و حفظ سلامت شهروندان، ۱۹ واحد ضایعات فروشی 
در منطقه یک اهواز پلمپ گردید. شیری در ادامه بیان کرد: 
اصولا فلسفه بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون شهرداری حمایت معنوی 
از مسکن و محل سکونت و حفظ آرامش ساکنین بوده و بر 
اساس آن شهرداری می بایست از تاسیس تمامی مشاغل و 
کسب هایی که مزاحمت، سروصدا، دود، عفونت و مخالف اصول 

بهداشتی است ممانعت بعمل می آید.
وی در پایان از شهروندان خواست: در صورت مشاهده چنین 
مشاغلی می توانند شکایت خود را از طریق سامانه ۱3۷ ، ادارات 
ساماندهی مستقر در مناطق و یا سازمان ساماندهی مشاغل 
شهری اعلام کنند و پس از اعلام شکایت و بازدید کارشناسان 
از محل، و در صورت وارد بودن شکایت در کمیسیون بند ۲۰ 

مطرح خواهد شد.

نماینده مردم آبادان :

پروژههاينيمهكارهبهامانخدارهاشدهاند!

کشاورزان قربانی بی تدبیری مسئولان ؛

جهادكشاورزیگتوند۳ماهمدیرندارد!

کارکنان مظلوم آبفار خوزستان :

هيچکسدرسال۹۹حقوقیدریافتنکردهاست

نماینده سابق مردم اهواز :

وضعيتفاضلابمناطقحاشيهاهوازنگرانكنندهاست


